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Svar på Interpellation 
Inger Pilthammar (M) har i en interpellation ställt frågor till landstingsråd Kalle Sandström (S), 
angående stroke- och trombolysbehandling. Landstingsråd Kalle Sandström har överlämnat till 
hälso- och sjukvårdslandstingråd Christel Friskopp att besvara frågorna. 
 
Är ett avtal med sjukhuset i Kristianstad påbörjat? Hur ser trombolysbehandlingen ut i 
länet i dag? Hur många görs på de olika sjukhusen? Görs det dygnet runt på båda 
sjukhusen eller bara i Karlskrona? Och vad kommer att hända med enheten i Karlshamn?  
Kommer det bara bli en enhet för efterbehandling eller hur kommer det att se ut? 
 
 
Svar: 
Trombolyslarm omhändertas idag på sjukhuset såväl i Karlshamn som i Karlskrona. På grund av 
personal- och kompetensbrist har verksamheten under våren 2016 tagit hjälp av sjukhuset i 
Kristianstad kvällar och nätter/nattetid. Det finns inget skriftligt avtal med Kristianstad däremot 
en muntlig överenskommelse. Så snart det är personalmässigt möjligt kommer Blekingesjukhuset 
att återta trombolyslarm till sjukhuset i Karlshamn dygnet runt.  
 
Under 2015 omhändertogs 85 trombolyslarm i Karlshamn varav 16 (19 %) resulterade i 
behandling. Motsvarande siffror för Karlskrona är totalt 134 larm och 26 behandlingar (19 %).  
 
Behandling med trombektomi (den metod som utförs i Lund) är väl känt i verksamheten och 
rutiner för en snabb handläggning av dessa patienter finns. Frågan har också diskuterats med 
berörda verksamheter under hösten 2015. Det konstaterades att det är ett litet antal patienter i 
Blekinge, cirka tio patienter per år, som är aktuella för trombektomi och att samarbetet med 
Lund fungerar väl. 
 
Vad gäller interpellantens fråga om ”efterbehandling” är det Blekingesjukhusets avsikt att ha en 
enhetlig strokeprocess i hela länet, inklusive ”efterbehandling”.  
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